

Endorsement

This Endorsement forms part of this Policy. Definition used in this Endorsement where defined in the Policy shall have the same meaning as in the Policy except where specifically provided for in this Endorsement. This endorsement is effective on the effective date of this policy until the expiry date and will be terminated upon renewal.

1.COVID-19 Extension

It is hereby noted and agreed that the coverage of below benefit items are extended to the Insured Person infected with COVID-19 if the Insured Person has been vaccinated with at least one shot of COVID-19 vaccine that is approved by HKSAR government. The Company will pay the benefit payable as specified in the Table of Benefits:

- Section 1 – Medical And Other Expenses, Benefit (a) Medical Expenses:
 - a. Item 1 but excluding additional accommodation and travelling expenses of Insured Person's relative or friend required on medical advice to travel to, or remain behind with the Insured Person;
 - b. Item 4 – Hospital cash benefit to any insured person who is admitted to hospital outside Hong Kong for more than 24 hours
 - c. Item 5 – Hospital cash benefit to any insured person who, on return to Hong Kong, is admitted to hospital in Hong Kong more than 24 hours as a result of an incurred accidental bodily injury or Sickness which occurred or was contracted during the Period of Insurance
- Section 8 - Loss of Deposit or Cancellation
- Section 9 - Curtailment

2. Automatic Extension increased up to 14 days (Not Applicable to Annual Global Cover)

This Policy will be automatically extended for a maximum period of 14 days in the event that the scheduled Journey of the Insured Person is unavoidably delayed subject to the scheduled itinerary being stipulated prior to departure.

批單

本批單構成本保單的一部分。除非在本批單中明確註明，本批單中使用的定義應與在保單中的定義含義相同。此批單自本保單的生效日期起生效，直至到期日僅一年的有效期，並將會在續保時終止。

1. 新增新型冠狀病毒支援

特此聲明並同意，下列保障延伸至已接種至少一劑被政府認可的**新型冠狀病毒**疫苗的受保人。如受保人感染新型冠狀病毒，本公司將支付以下規定的應付福利。

-第 1 部份 – 醫療及有關費用，福利(a) 醫療費用

a. 項目 1 但不包括按醫生建議陪伴受保人的親友所需的額外住宿及交通

b. 項目 4 - 受保人在香港境外留院治療 24 小時以上之住院現金津貼

c. 項目 5 - 受保人於保障期間內因受保意外受傷或患病而回港後需要留院治療超過 24 小時以上之住院現金津貼

-第 8 部份 – 損失訂金或取消旅程

-第 9 部份 – 提早結束旅程

2. 自動額外 14 天保障（不適用於全年環球保障）

如受保人因不可避免因素以致行程延誤，而有關行程已於啟程前預先註明，此保障將自動延續最多 14 天。